
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Klima-, energi- og forsyningsministeren

Dato: 29. oktober 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 104
Vil ministeren redegøre for, hvor meget dansk landbrugs afgrøder på marken menes 
at optage af CO2, uden at der tages hensyn til, at det kulstof, som planterne optager, 
frigives igen?
Spørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 2020-21, jf. MOF alm. del - spørgs-
mål 1786.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Marie Bjerre (V).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 8. november 2021.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Marie.Bjerre@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
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